
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 20 februari 2025 in 
het gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Ed van Hell voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Rina Mulder penningmeester,  Jolanda 

van der Spiegel, , Martha Kastelein, Annemiek Visser, Yvonne den Ouden , Ellis Elting, 
Mirjam Vergeer (notulen)  

Afwezig m.k.: Simone van der Sluijs 
Gast: Paul Grob (teammanager SD), Penina Heertje (beleidsadviseur gemeente Woerden) 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
2 Mededelingen  
Een van de leden is bij het afscheid van de burgemeester geweest. 
Volgende week ontvangt iedereen een mail over het plaatsen van documenten op Google Drive in  
een eigen werkomgeving per kernteam. 
De thema’s voor 2025 van elk kernteam worden in een planning gezet en volgende week verstuurd.  
 
3 In gesprek met Paul Grob over ontwikkelingen in het Sociaal Domein 
Paul is m.i.v. 1 maart directeur SD. Martine Sonneveld blijft nog enkel directeur Bedrijfsvoering.  
Onder voorbehoud van voldoende financiering zijn de belangrijkste thema’s voor 2025:  
Woerden Wijzer gaat zelf lichte begeleiding geven. De sociale basis wordt meer betrokken.  
Er komt een nieuwe verordening jeugdhulp. Er wordt geprobeerd die te integreren met de WMO. Dat 
is m.n. van belang voor de overgang van 18-jarigen van Jeugdwet naar WMO. Het verblijf/wonen is 
het grootste probleem bij deze overgang. Voor zwaardere hulp is samenwerking met andere 
regiogemeenten verplicht. Er komt daarom een gemeenschappelijke regeling. Die moet ingaan op 1 
januari 2027 evenals een nieuwe inkoopregeling. Er wordt een vraag gesteld over de wachtlijst GGZ.  
Woerden Wijzer moet regie gaan voeren en zorgen dat de verschillende organisaties die GGZ 
aanbieden gaan samenwerken. 
Sociale basis moet versterkt worden. Gevraagd wordt naar de rol van de scholen. Het onderwijs zit 
met de gemeente aan tafel. Vanuit de gemeente is er een contactpersoon die kan kijken wat nodig is 
bij problemen (hulp thuis of binnen het onderwijs).  
Er zal accommodatiebeleid geformuleerd worden. Daarbij gaat het bijvoorbeeld om de combinatie 
van onderwijs met zorg en Integrale Kind Centra. 
Er wordt gevraagd of Woerden in bezwaar gaat tegen de bezuinigingen in 2026 (ravijnjaar). Dat is niet 
het geval. Woerden laat zich vertegenwoordigen door de VNG. 
Paul geeft aan dat 2024 geen best jaar was. Er waren veel vacatures en er werd niet of laat advies 
gevraagd. Met de mijlpalenagenda en de terugkeer van Suzanne zal het beter gaan in 2025.  
Er wordt gevraagd of er een gebied binnen het SD is waar wij nu niet mee bezig zijn, maar waar we 
wel advies over zouden kunnen geven. Paul zegt dat dat de verbinding vanuit de samenleving met 
Werk en Inkomen zou kunnen betreffen. En de ondersteuning (en coördinatie hiervan) van 



nieuwkomers.  
Als laatste wordt aangekaart de adviesaanvraag BSO+, die op het laatste moment werd ingetrokken. 
Dit is niet efficiënt en motiverend. Paul geeft aan dat de BSO+ terugkomt op de agenda.  
 
4 Doorontwikkeling Woerden Wijzer 
Penina Heertje geeft een toelichting op de doorontwikkeling van Woerden Wijzer (zie bijlages). 
Er werken ongeveer 80 mensen bij Woerden Wijzer. Slechts 3 ervan zijn buurtwelzijnscoaches. Dat 
wordt door de Participatieraad weinig en kwetsbaar gevonden. De nieuwe werkwijze (zelf licht hulp 
bieden, onderdeel van wijkteam zijn) wordt uitgeprobeerd in een proeftuin in Harmelen. 
Organisatievorm is nog niet bepaald en ook de wijze van beschikken, samenwerking met onderwijs en 
inzet vrijwilligers worden de in de proeftuin onderzocht.  
In september is een eerste evaluatie en dan kunnen we Penina opnieuw uitnodigen.  
 
5 Aanpak Participatieraad bezuinigingen/ ravijnjaar 2026 
Er wordt opgemerkt over de planning dat er weinig tijd is tussen 28 maart en 11 april, maar 
waarschijnlijk kunnen we op 28 maart al een concept-advies formuleren. 

 
6 Lopende adviesaanvragen  
N.a.v. wordt gemeld dat de concept mijlpalenplanning klaar is. Zodra de planning gereed is en wordt 
deze rondgestuurd. 
 
7 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht  
Wordt ter kennisname aangenomen. 
 
8 Voortgang vanuit Kernteams 
Zorg 
Er is veel tijd besteed aan het inwerken van het nieuwe lid. Verder is een webinar over voeding in de  
gemeente, een NUSO-symposium, de informatiebijeenkomst van de bibliotheek en groot NIO  
bezocht. Ook zijn huisartsen in Zegveld en Kamerik en Zegveld Zorgt bezocht. 
 
Jeugd 
Er was een afspraak met 2 ambtenaren tegelijk (zodat zij ook over elkaars werk  
geïnformeerd worden). Er is een organisatie ingeschakeld die onderzoek doet naar nut en  
noodzaak van jeugdparticipatie. Er komt een event met verschillende organisaties over prestatiedruk  
bij jongeren en er wordt gewerkt aan een onderwijsagenda (onderwijs en gemeente). Beide  
ambtenaren willen een keer op onze vergadering komen. 
 
Werk en Inkomen 
Afspraak gehad met Ferm Werk en met Schuldhulpmaatje. Er komt een nieuwe contactpersoon voor  
Ferm Werk. Ondanks aandringen van de huidige contactpersoon, blijft de participatieraad bij het  
standpunt dat er geen zitting wordt genomen in de Cliëntenraad. Die houdt zich bezig met de 
uitvoering en niet met beleid. Binnenkort is er een afspraak met Cazas over huisvesting  
statushouders. 
 
9 Verslag vergadering 16 januari 2025 
N.a.v: de opmerking bij de rondvraag over de manier van vergaderen is anders bedoeld. De 
vraagsteller wil met iedereen van gedachten wisselen over de manier van vergaderen, het afstemmen 
van ieders verwachtingen en de hoeveelheid ruimte voor discussies. Het DB pakt dit op.  
 
10 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand januari 2025  
Punt 1 wordt 19 juni. Punt 6 wordt opnieuw in de planning gezet voor september/oktober. 
 



11 Rondvraag en sluiting 
De vergoeding voor de leden wordt in 2 delen t.w. in maart en september. uitbetaald. Iedereen wordt 
gevraagd om te melden bij de penningmeester als het eerste deel is ontvangen.  
Er wordt gevraagd of er iets van je verwacht wordt na het bijwonen van een cursus. Dat is niet het 
geval. Cursussen zijn voor eigen kennisvergaring. 
Even na 22 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 
 
 
 


